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1.       Rapport från möte med rektor 

Johan och Joakim rapporterade från årets möte med rektor Elisabeth Cadier. På mötet diskuterades 
bland annat kommunikationen från skolan till föräldrar. Vi upplever att den blivit bättre, bland annat 
genom veckobreven, men att det också skulle vara värdefullt med kommunikation från rektor om vad 
som händer på skolan som helhet. Elisabeth Cadier hänvisar här till Skolinfosidan på Hjärntorget. 

På mötet diskuterades också fritidsverksamheten, många föräldrar är nyfikna på skolledningens 
tankar kring hur verksamheten kan utvecklas, och en följd av diskussionen blev den information om 
fritids som skedde på kvällens Forum för samråd. 

En reflektion efter mötet med rektor var hur nya former för samverkan mellan skola och föräldrar 
som skulle kunna utvecklas, vid sidan om Forum för samråd. Kanske finns det avgränsade frågor där 
föräldrar kan engageras? 

  

2.       Rosendalsskolans dag 

Sofia Hellberg hade fått med sig en fråga från en förälder om vad vi kan göra för att minska mängden 
inhandlade plastleksaker som priser under kommande Rosendalsskolans dag. Flera förslag finns, som 
att prioritera vinster man kan äta, att inte ha så många vinster eller att lotta ut saker barnen kan 
hjälpa till att skapa på fritids. Ett förslag är att vända sig till klassråden och fråga vad barnen själva vill 
vinna? 

 


